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රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාව 2022.06.22 වන දින මහා සභා රැසවීම වාර්තාව 
 

රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ  මහා  සභා රැසවීම 2022.06.22  වන දින දෙ.ව.10.30 ට ගරු උෙ 
සභාෙතිතුමාදේ ප්රධානත්වදයන් රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාදේ සභා රැසවීම් ශාලාදේදී ෙැවැත්ිණි. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

සහභාගී න ාවූ ගරු මන්ත්රීතුමන්ත්රලා/ තුමියන්ත්රලා   

 
 

 

 

 

 

 

සහභාගී වූ නිලධාරීන්ත්ර :- 

01.ජී.යූ.එම්.සී.සිරිවර්ධන මහත්ිය        - දේකම්    

   

02.ජී.එච්.අයි.ඩී.ආරියිත්ර මහත්ිය                                                         -  සංවර්ධන නිලධාරී 

 

අනු 
අංකය 

 ම ත තුර 

01. ඩබ්ලිව්.ඩී.සුදත් දිසා ායක මහතා ගරු සභාපති 
02. ජී.ජී.ජා ක පුෂ්ප කුමාර මහතා ගරු උප සභාපති 
03. ටී.නේමතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
04. එන්ත්ර.විජය ශ්රී ශාන්ත්රත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
05. ජී.එච්.රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
06. අයි.වී.අඛිල නරෝෂන්ත්ර ලක්මාල් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

07. නක්.රණවක කළුආරච්ි මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
08. ඊ.නක්.ජී.ප්රියන්ත්රත නපනර්රා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

09. ඒ.නදාන්ත්ර.නිශාන්ත්ර දමිත් අල්ගම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

10 යූ.නක්. න්ත්රදාවතී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

11. එම්.ඒ.ඩික්සන්ත්ර ජයතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

12. ආර්.බී. ාලක සුදත් ශ්රී නහ්මපාල මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
13. ඒ.එම්.නිලන්ත්රති මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

14. නක්.ඒ.ජයරත්  මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

15. පී.වී.ඉන්ත්රදික ලක්ෂ්මන්ත්ර විතාරම මහතා  ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

16. ඒ.එම්.සමන්ත්ර පාිත විනේරත්  මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

17. නක්.වී.කමනි නස් ාධීර මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

18. නගෝපාල් තම්ිරාජා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

19. බී.ඒ.ලිත් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

20. ඩී.නිලන්ත්රති දීපිකා යසරත්  මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

21. ටී.ජී.ඉන්ත්රරාණි මැණිනක් මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
22. ජී.ජී.ිලානි චන්ත්රරතිලක මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

23. ජී.අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

24. රාමසාමි නමෝහ  සුන්ත්රදරම් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

25. එම්.වජිරා  න්ත්රදනී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

26. එල්.එම්.තමරා සුභාෂිණී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

27. නක්.ජී. නිහාල් අමරසංහ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

01. පී.නරාහාන්ත්ර ශ්රියන්ත්රත කුමාර මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
02. පී.වී.ඉසුරු ජයලත් විතාරණ මහතා    ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
03. නක්.නිනරෝෂන්ත්ර ලක්මාල් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

04. ජී.වී.අනූෂ විරාේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

05. ඕ.නක්.සුගත් ජයවික්රම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

06. බී.ප්රියන්ත්රත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

07. ආර්.ඒ.පත්මා  න්ත්රදනී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

08. පී.උදය කුමාර් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

09. මංජුල ශ්රීලාල් බී ගමනේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
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01.පසුගිය රැස්වීනම් වාර්තාව සම්මත කිරීම. 

2022.05.27 වන දින මහා සභා වාර්තාව සභා සම්මත කිරීම සුදුසු බව ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ිසින් 
දයෝජනා කරන ලදුව, ෙසුගිය මුදේ කාරක සභා වාර්තාව සවිර කිරීම සඳහා  තමන් දේ නම දනාව 
ටී.දේමතිලක මහතාදේ නම ඇතුලත් ිය යුතු බවත්, ඒ අනුව සංදශෝධනය කරින් ෙසුගිය මහා වාර්තාව 
අනුමත කිරීම සුදුසු බවට ගරු මන්ී ිජය ශ්රී ශාන්ත මහතා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව 
ගරු මන්ී ටි.දේමතිලක මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.  

 

02.සභාපතිවරයා විසන්ත්ර කරනු ලබ  විනශ්ෂ නිනව්ද  

SLILG /09/NL/2022-04 හා 2022.06.01 දි ැති ිපියට අනුව පළාත් පාල ය පිළිබඳ ශ්රී ලංකා 
ආයත ය මගින්ත්ර 2022 ජූනි මස 23,24,25 දි වල zoom  තාක්ෂණය ඔස්නස් පැවැත්වීමට කටයුතු නයාදා 
ඇති “නිශ්චල නේපළ කළමණාකරණය පිළිබඳ පුහුණු වැඩමුළුව - නීති අංශය " පිළිබඳව දැනුවත් කර  
ලදී.  
 
03.ප්රානේශිය සභාව අමතා එව  ලද සංනේශ,නපත්සම්, පැමිණිි හා සංනිනව්ද  සභාව  
 ඉදිරිනේ තැබීම. 

i. 2022.06.22 දි ැතිව “මාර්ග පලුදු කිරීම සම්බන්ත්රධවයි " මැනයන්ත්ර වූ ගරු උප සභාපතිතුමා 
විසන්ත්රඉදිරිපත් කර  ලද ිපිය සභාගත කර  ලදී.  

04.යථා පරිදි කල්දී ඇති ප්රශ්   

නැත 

05.යථා පරිදි කල් දී ඇති නයෝජ ා 

 ැත. 

06.කාරක සභාවල වාර්තා 

2022.06.01 දිනැති මුදේ කාරක සභා වාර්තාව සම්මත කිරීම සුදුසු බව ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ිසින් 
දයෝජනා කරන ලදුව එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ටී.දේමතිලක මහතාදේ සවීරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා 
සම්මත කරන ලදී.  
 
  
07.ලැබීම් හා වියදම් පිළිබඳ මාසක ප්රකාශ 

    මාසික ආදායම් හා ියදම් සාරාංශ වාර්තාව මහා සභාවට ඉදදිරිෙත් කරන ලදී.  

08.ගරු මන්ත්රීතුමන්ත්රලානේ හා ගරු මන්ත්රීතුමියන්ත්රලානේ කතා 

 
 

i. ගරු මන්ත්රී අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා  
රදේ දම් වන ිට ආර්ිකය අර්ුදයට ලක්දවලා තිදබන දමාදහෝදත් ෙක්ෂයක් ිදියට දයෝජනාවක් 
කළා ජාතික වැඩපිළිදවළක් ිදියට ජන අරගලදයන් මේිමට මාතෘකාව යටදත්   සෑම  ප්රාදේශිය සභා 
බල ප්රදේශයක් තුලම මුේ අධියර ිදියට  දගාිදොළවේ දදකක්  දතෝරාදගන සංිධානාත්මකව  
සිදුකරන්න කටයුතු කරන්නත් , දැනට ෙළාබේදල ප්රදේශදේ දගාිෙළක් ෙවත්වාදගන යනවා. 
රත්තුරුගල අතුරලිය ප්රදේශදේද දගාිෙළක් ආරම්භ කරන බවත්, මන්ී වැටුෙ දිළිදු ෙවුේ සඳහා 
දෙෝෂණ මලු දබදා දීම සඳහා කටයුතු කරන බවත්,දරෝහේ වල තිදබන අතයවශය ඖෂධ හිඟය 
දවනුදවන් දලාකදේ රටවේ කිහිෙයක් සමඟ සම්බන්ධදවලා ෙක්ෂය ිසින් රටපුරා දරාහේ සඳහා ලබා 
දීමට වැඩ පිළිදවළක් සකසව කරදගන යන බවත් එතුමා ෙැවසුදේය.  
 
රදේ  තත්වය ඉතාමත්ම දේදවාචකයක් ,රදේ ජනතාව බලාදොදරාත්තු වු  දදයක් දනදවයි. දම් දක්වා 
රට ොලනය කළ  ොලකයන් ිසින් නිර්මාණය කරලා  දම් දක්වා රදේ ජනතාව අමාරු තත්වයට ඇඳ දමා 
ඇති බවත්, ඉන්ධන දෙෝලිම්, ගෑසව දෙෝලීම්  ,ආහාර හිඟය , ඉදිරිදේදී දත් කර්මාන්තයට සිදුවන  
අර්ුදයක් ඇති වන බවත්, ගරු මන්ීවරයා ෙැවසුදේය. අලුත් අග්රාමාතයවරදයක් ෙත්දවලා  නව 
ිෙර්යාසයක් දවයි කියලා හිතුවත් රනිේ ික්රමසිංහ ෙැිණියා කියලා රටට එක දඩාලරයක්වත් ආදේ 
නැති බවත්, ෙවුේ ොලනය ආරක්ෂා ීම ෙමණක් සිදුවු බව එතුමා ෙැවසුදේය. ආර්ික අර්ුදය දකදසව 
දවතත් ඔවුන්දේ දේශොලන අර්ුදය ිසඳා ගැනිදම් උත්සහයක දයදදින් ගැටළු කාරී තත්වයන් 
පිළිබඳව දනාතකා කටයුතු කරින් සිටින බව එතුමා ෙැවසුදේය. බසව සංගම්, ීදරෝද රථ සංගම් ඇතුළු 
වෘත්ීය සිති ගණනාවක් එක්ව සංිධානය ී දම් ආණ්ඩුව ෙලවා හැරීම සඳහා අවශය කටයුතු දහට 
දවදසව සිදුකරන බව එතුමා වැඩිදුරටත් සඳහන් කදළවය.  
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ii. ගරු මන්ත්රී නගෝපාල් තම්ිරාජා මහතා 

  
හපුගසවතැන්න වසදම්  ගිය මාදසව 21 වන දින නාය යෑමක් සිදුී ෙවුේ නවයක් (හතලිසව දදදදදනකු ) 
ෙහළ දේවැේ කැටිය සවථානදේ තවමත් රැදී සිටින බවත්, හපුගසවතැන්න ප්රදේශදේ පිරිසකුත් දදදහන 
කන්ද වතුයාය පිරිසකුත්  ක්රිසවියානි ෙේලිවල පිරිසක්, දබෞේධාගික  සවවාමීන් වහන්දසවලා, දකාළඹ 
දකෝිදේ  පිරිසක්  ,මුසවලිම් ෙේලිදේ පිරිසක් ද ඇතුළු සියළුම දදනා එක්ව ආධාර උෙකාර කළ බව 
එතුමා ෙැවසුදේය. ඒ දවනුදවන් හපුගසවතැන්න වසදම් මන්ී වරයා දලස ඒ සියළු දදනාට සවූතිය ඵල 
කරන බව ෙැවසුදේය. දම් පිළිබඳව ආණ්ඩුකාරතුමාටද දැනුම් දීමක් කළ බව.දිසවික් දේකම් තුියට හා 
ප්රාදේශිය දේකම් තුියටද දම් පිළිබඳව දැනුම් දුන් බවත්, අද රදේ තිදබන තත්වය අනුව මුළයමය ආධාර 
ලබා දීමට හැකියාවක් දනාමැති බව දන්වා සිටියත් රාජකාරීමය වශදයන් සිදුකළ දේ පිළිබඳව 
සවූතිවන්ත වන බව එතුමා ෙැවසුදේය. දොඩි ළමයි තියාදගන එම සවථානදේ ජීවත් ීමට අෙහසු බව 
එතුමා ෙැවසුදේය. වතු අධිකාරි දොදරාන්දු වුනා දන්වාසිකයන් දනාමැති වතු බංගලා තුළ තාවකාලිකව 
සිටීම සඳහා අවසවථාව සළසා දදන බවට දොදරාන්දු වූ බව එතුමා ෙැවසුදේය.  තවම එම්ී ආර්ඕ රිදෙෝේ 
තවම ඇිත් නැහැ ඒවා ඇිත් තිුණානම් දම් අය හට දවනත් ප්රදේශයක් දවත දයාමු කිරීමට දහෝ 
හැකියාව ඇති බව එතුමා ෙැවසුදේය. ෙැේමුේල ප්රාදේශීය සභාදේ සභාෙතිතුමා හා අකිල මන්ීතුමා ඒ 
සවතානයට ඇිත් බැලුවා ඇත්තටම කණගාටුයි අදේ සභාෙතිතුමාට කීෙ සැරයක්ම කතා කරලා කිේවත් 
ආදේ නෑ. දේකම්තුියට ලිපියක් දුන්නා සභාෙතිතුමාට දදන්න කියලා. සභාෙතිතුමාට දදාසව කියනවා 
දනාදවයි. අදත් දහටත් සභාෙතිතුමාට උදේ කරනවා නමුත් සභාෙතිතුමා එම සවතානයට ෙැිණිම වටින 
බව එතුමා සඳහන් කදළවය. ආණ්ඩුකාරතුමා ිසින් ඟංවතුර ආධාර සඳහා ලබා දීමට සකසව කර තිබූ 
භාණ්ඩඩ මලු එම පිරිසට ලබා දුන් බවද එතුමා සඳහන් කදළවය. 
  
ප්රාදේශිය දේකම්තුියට කතා කළත් , දම් දිනවල ෙවතින දතේ අර්ුදය දහවතුදවන් ඒමට දනාහැකි 
තත්වයක් හා භාණ්ඩඩ ලබා දීදම් හැකියාවක් දනාමැති බව දැනුම් දුන්නා. දම් වන ිට ගදම් සියළුම 
දදනාට එකතු ී හැකි අයුරින් ඔවුන්ට තුන්දේල කන්නට දීදගන යන බව එතුමා සඳහන් කදළවය. නමුත් 
ෙසුගිය සතිවල ඉන්දියාදවන් ලැුණු ආධාර දබදා දීම සිදු දකරුනා, ඒ සඳහා තිේනාු මහ ඇමතිතුමා 
ඇතතුළු ඉන්දීය රජයට සවූතිය ඵල කරන බවත්,  දම් ඉන්දියාදවන් දදන ලද ආධාර ද්රිඩ ජනතාවට 
ෙමණක් දනාව ජාති දේදයකින් දතාරව  දබදා දීමට කටයුතු කිරීම සුදුසු බව එතුමා ෙැවසුදේය.    
 

iii. ගරු මන්ත්රී නමෝහ  සුන්ත්රදරම් මහතා 
 

ෙසුගිය 21 දවනිදා සිදුවූ නාය යෑම සම්බන්ධව අද වනතුරු රජදේ නිලධාරීන් කවුරුත් ෙැිණ නැති බව 
එතුමා ෙැවසුදේය. ෙහළ දේවැේ කැටිය සිටි ෙරිස 2010 සිට අධි අවධානම් කලාෙයට ඇතුලත් වූ බවත් , 
2015දී දිගම්බරන් ඇමතිතුමාට කතාකරලා දගවේ සාදා දීමට සිටි බවත් , වත්දතන් ඉඩම් ලබාදීම ප්රමාද 
වූ බවත්, නමුත් දගවේ 15ක් හපුගසවතැන්න වත්දතන් සාදා දුන් බවත්, ආණ්ඩුව දවනසව වූ නිසා එම 
නිදවසව සාදා දීමට දනාහැකි වු බව එතුමා සඳහන් කදළවය. ජීවන් දතාණ්ඩඩමාන් මහතා ෙසුව එම 
අමාතයංශ බාරගත්තත් දමම නිවාස සකසව කර දීමට කටයුතු දනාකළ බව එතුමා සඳහන් කදළවය. ෙර්චසව 
7ක් ප්රමාණයක නිදවසව සාදා දදන්න තිුණා නමුත් කදළව නැහැ. සී.ඩබ්ලලිේ.සී එදක් මාළිගාව දලස 
හපුගසවතැන්න තිුදණ නමුත් දැන් ජනතාව රවටන්න දනාහැකි බවත් , ඡන්දයක් අවසවථාවකදී ඔවුන්ට 
ොඩමක් උගන්වනු ඇතැයි එතුමා ෙැවසුදේය. දජෝන් දසදනිරත්න මහත්තයා දිනවන්න උදේ කළ 
දකදනක් තමයි බාු කන්නන් මහත්තයා  දම් අවසවථාදව ඔහු අසරණ ී තිදබනවා . නමුත් කිසි 
දකදනක් ඔහු පිළිබඳව දසායා බලලා නැති බව එතුමා ෙැවසුදේය.  
 
ඉන්දියාදවන්  ලබාදුන් ආධාර දලස වතුකරදේ ජනතාව දවත ෙමණක් දනාව ශ්රි ලංකාදේ සියළුම 
ජනතාව දවනුදවන් ලබා දීමට කටයුතු කළයුතු බවත්, නමුත් දදමළ ජනතාව දවත ෙමණක් ලබාදීම දම් 
වන ිට සිදුවන බව එතුමා ෙැවසුදේය.  
 
වතු ජනතාව දම් වන ිට ආහාර ද්රවය වල ිල වැඩිීම මත මහත් අෙහසුතාවයට ෙත්ව ඇති බවත්, වතු 
සමාගම්වලින් වතු ජනතාවට දකාටසව කර ඉඩම් ටික  බදු දුන්නා කිසිදු ගිිසුමක් දනාමැතිව , ඔවුන්දේ 
ෙවුේවල සියළුම දදනා එකතුදවලා දම් ඉඩම් සුේද කළා.නමුත් ෙසුව වත්දතන් කිසිම ගිිසුමක් නැත්ව 
ආෙහු වත්තට ගත්තා දම්ක පුදුම අසාධාරණයක්, වතු ජනතාවට වගාකරන්නට වගා දනාකල ඉඩම් දබදා 
දදන්න කියලා මදනෝ ගදන්ෂන් ඇමතිතුමා කිේවා නමුත් තවම ඒ පිළිබඳව කිසිම ිසඳුමක් දනාමැති බව 
එතුමා ෙැවසුදේය.   දම් පිළිබඳව කවුරුත් කතා දනාකරන බවත් ගරු සභාෙතිතුමා මැදිහත් ී දම් 
පිළිබඳව බලන දලස එතුමා ෙැවසුදේය.  
 

iv. ගරු මන්ත්රී කමනි නස් ාධීර මහක්මිය 
දම් වන ිට රට පුරා වගා සංග්රාමයක් ෙවත්වාදගන යනවා. රාජය ආයතනවල සෑම ිම් අඟලක් ොසාම 
වගා කිරීමට කටයුතු කරදගන යනවා සමහර ආයතනවල වගා කිරීම අවසන් කරලත් තිදබන බව එතුිය 
ෙැවසුදේය. මම දයෝජනාවක් කරනවා මහජන නිදයෝජිතයින් හැටියට ආදර්ශයක්  දලස දමම සභා 
භුිදේ හා ගිලීමදේ දබෝග වගාවන් සිදුකරන්න ඕනි. දම් වන ිට සමාේධි වයාොරය හරහා ගම්වල 
දගවතු වගාව සිදු කරන බවත්, ප්රාදේශිය සභාව මගින් ගම් මේටින් දමම දගවතු වගා කිරීම සඳහා 
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අවශය ීජ වර්ග ලබා දීම සිදු කිරීම සුදුසු බවද, කෘෂි කර්ම අමාතයංශය මගින් අවශය සහය ලබා ගැනීමට 
හැකිවනු ඇතැයිද එතුිය ෙැවසුවාය. දමම වැඩ සටහන කඩිනින් සිදුකළයුතු බව ද එතුිය ෙැවසුවාය.  
දමාහන් මන්ීතුමා කිේවා බාු කන්නන් බලන්න දජෝන් දසදනිරත්න ඇතිතුමා ගිදය නැහැ 
කියලා,ගිදය නෑ තමයි දමාකද එතුමාට දැන් යන්න හැකියාවක් නැහැ නමුත් දුරකථනදයන් ප්රාදේශීය 
දේකම්තුියට කතා කර ඔවුන් දවත අවශය සහන ලබාදදන්න කියලා කිේවා. දම් අවසවථාදේදී රදේ 
ෙවතින තත්වය සමඟ නිවාස සාදා දීමට හැකියාවක් දනාමැති වුවත් ඉදිරිදේදී ඒ පිළිබඳව කටයුතු කරනු 
ඇතැයි එතුිය සඳහන් කළාය.  
 

v. ගරු මන්ත්රී ඉන්ත්රදික ලක්ෂ්මන්ත්ර විතාරම මහතා  
 

ිෙක්ෂදේ මන්ීවරු කියන ආකාරයට ජනතාව අද වන ිට පීඩාවට ෙත්ී තිදබනවා ඒක ඇත්ත. වතු 
කරදේ ජනතාව දවනුදවන් දතාණ්ඩඩමන් ඇමතිතුමා නිවාස සකසව කර දී දනාමැති බව දමෝහන් 
මන්ීවරයා කිවූ ප්රකාශය වැරදි බවත්, ද්රිඩ ජනතාවදේ ඡන්දදයන් දම් සභාවට ෙත් ී ඇති එකම සිංහල 
මන්ීවරයා තමන් බවත්, තම දකාේඨාශදයන් එහාට යන ිට දතාණ්ඩඩමන් පුරම් කියලා දබෝඩ් ගහලා 
තිදයනවා ඒ දතාණ්ඩඩමන් ඇමතිතුමා ිසින් වතු ජනතාව දවත කරන ලද නිවාස වැඩ සටහන් බව එතුමා 
ෙැවසුදේය. 
  
එදා උතුරු කරදේ  යුේධය ෙවතින අවසවථාදේදී වතු කරදේ දදමළ ජනතාව එම යුේධය කරා දයාමු 
දනාකර මානූෂීය ජනතා නායකයින් දලස කටයුතු කදළව දතාණ්ඩඩමන් ෙවුල බව එතුමා සඳහන් 
කදළවය.ජනතා ිමුක්ති දෙරමුදණ්ඩ මන්ීතුමා කියනවා වදේ කරන්න රනිේ ික්රමසිංහ ිශවම කර්ම 
පුත්රදයක්  දනාවන බවත් එදා අයිඑම් එෆව එදක්  නිලධාරීන් එන අවසවථාදේදී ොරවේ අවහිර කරලා 
ජනතා දද්රෝහීන් දලස කටයුතු කරන බවත් දමම ජනතා ිමුක්ති දෙරමුණ , දෙරටු ගාමීන් හා එක්ව 
එන්ජීඕ මුදේ වලින් රට ිනාශ කරන බව එතුමා ෙැවසුදේය. 
  

vi. ගරු උප සභාපති ජී.ජී.ජා ක පුෂ්පකුමාර මහතා  
  
තම්ිරාජා මහතා සඳහන් කළ දේවැේ කැටිය නාය යෑම පිළිබඳව ප්රාදේශිය දේකම්තුියදගන් අපිත් 
ිමසලා බැලුවා. දමම අෙදා අවසවථාවකදී සිදු කළයුතු මූලික ක්රියාකාරකම් දම් වන ිට සිදුී ඇති බවත් 
යම් යම් අුොු සිදුවන්නට ඇති , දම් වදේ අවසවථාවකදී සභාදවන් යම්කිසි දදයක් සිදුිය යුතුව 
තිදබනවා. දම් පිළිබඳව සභාෙතිතුමා සමඟ සාකච්ඡා කරින් ප්රාදේශිය දේකම් තුිය හා සාකච්ඡා කර 
ීරණයක් ගමු යැයි එතුමා ෙැවසුදේය. 
 
දම් රදේ සිදුවුනු සෑම දේකටම දහාඳ දහෝ නරක සෑම දදයකටම  එදා සිටන් සිටි ොලකයින් වගකිව යුතු 
දවනවා. එක් ෙක්ෂයකට අපි නෑ කියලා බැහැර දවන්න බැරි බවත්, රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ වුවද 
සභාෙති උනත්, මන්ී උනත් , නිලධාරීදයක් උනත් ඕනෑම වරදක් කදළාත් එහි අෙකීර්තිය එන්දන එක් 
එක් පුේගලයාට දනාවන බවත්, සමසවථයක් දලස රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාවට බව එතුමා ෙවසින් වැඩි 
දුරටත් කියා සිටිදේ   දබදී දවන්ී වාද ිවාද කරනවාට වඩා දම් අවසවථාදේදී එක්ව කටයුතු කළහැකි 
ආකාරය පිළිබඳව අවධානය දයාමුකළයුතු බවයි. 
 
කමනි මන්ීතුිය ෙැවසූ ආකාරයට වගා සංග්රාමය කළයුතු දවනවා. තමන් දමානවා හරි 
වගාකරගත්දතාත් එය ඉතිරියක් බවත්, දවදළඳුන් අසීිත ිළ ගණන් වලට භාණ්ඩඩ දවදළඳාම් කරනවා 
අතරමැදියන්ට මැදිවන්නට අෙට සිදුදවලා තිදබනවා. නමුත් අපි වගා කරගත්දතාත් අදේ ෙරිදභෝජනය 
සඳහා දයාදා ගතහැකි බවත්, දම් වන ිට සමෘේධි වයාොරය හරහා එක් වසමක ෙවුේ 280ක ප්රමාණයක් 
දම් වගාවට දයාමු කිරීම සඳහා කටයුතු කරදගන යන බවත් , ඒ සඳහා ීජ ලබාදදන බවත් එතුමා 
සඳහන් කදළවය. දම් වැඩපිළිදවළට අවධානය දයාමුකළ යුතු බව එතුමා වැඩි දුරටත් ෙැවසුදේය. 
 
වගාදනාකළ ඉඩම් ිශාල ප්රමාණයක් තිදබනවා තමන් ෙදිංචිව සිටින ඉඩමවත් කළමණාකරණය 
කරදගන දනාමැති බවත්, ඉඩම ලබාගන්න තිදබන උවමනාව වගා කරන්න දනාමැති බවත්, ඔේපුව ලබා 
ගැනීමට ෙමණක් දවදහස වන බව එතුමා ෙැවසුදේය. පුරන් කුඹුරු අසවවැේදීම වැඩසටහනක් ක්රියාත්මක 
කරන බවත් ඒ සඳහා රුපියේ 25000ක් ලබාදදන බවත්, දම් සඳහා දයාමුිය හැකි බව එතුමා ෙැවසුදේය. 
රජයට ෙමණක් දචෝදනා කරින් දනාසිට තම තමන් නැගී සිටීමට උත්සහ කිරීම කළයුතුව ඇති බව 
සඳහන් කරින් සභාවට ෙැිණී සියළුම දදනාට සවූතිය ඵල කරින් සභාදේ කටයුතු අවසන් කරන ලදී.  
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